

## **Referat fra møde d. 11.1.17 kl. 19.00 i rytterstuen**

Ud over bestyrelsen er Sanne og Jacob og Lotte O inviteret.  
Jacob deltog.

### **1. Opfølgning fra sidste møde, hvor Sanne og Jacob deltog'**

*Ind og udlukning af heste:*Hanne har forslag om en rød lampe der kan tændes, så den er synlig ude fra, så vi kan advares om ud og inkluking af heste.

*Oprydning:* Vi er enige om at der ikke skal være rod på rideklubbens p. Plads. Dette gælder gamle spring, jule træ og alt andet, der ligger på pladsen. Der skal være opryddet inden stævnet.

### **2. Bokse.**

Vi skal have rådighed over to af de store bokse ud mod ridehallen, så klubbens medlemmer kan benytte dem. Jacob siger at, det finder de ud af.

### **3. Stævne**

Vi arbejder på at finde en løsning på at vores spring sponsorer skal ses, når vi ikke længere har spring til stævnerne.

### **4. Sponsorer og evt. sparrekasse cup, eller andre ideer**

Vi skal have taget hånd om vores sponsorer, dette udskydes til efter generalforsamlingen.

### **5. Generalforsamlingen d. 22.2.17**

Vi melder det ud tideligt, så folk bliver opmærksomme på det.  
Generalforsamling skal tage stilling til nedlæggelse af vennerne.

### **6. Økonomi og kasserer**

Hanne laver regnskab for vennerne.

### **7. evt.**

intet.